Our **Wonderful** World



Forget not that the earth delights to feel your bare feet and the winds long to play with your hair.—Khalil Gibran

Those who contemplate the beauty of the earth find reserves of strength that will endure as long as life lasts. There is something infinitely healing in the repeated refrains of nature—the assurance that dawn comes after night, and spring after winter.—Rachel Carson

The earth has music for those who listen.—George Santayana

To find the universal elements enough; to find the air and the water exhilarating; to be refreshed by a morning walk or an evening saunter... to be thrilled by the stars at night; to be elated over a bird's nest or a wildflower in spring—these are some of the rewards of the simple life.

—John Burroughs

Wilderness is not a luxury, but a necessity of the human spirit.—Edward Abbey

Live in each season as it passes; breathe the air, drink the drink, taste the fruit, and resign yourself to the influence of the earth.—Henry David Thoreau

Look deep into nature, and then you will understand everything better.

—Albert Einstein

Sunshine is delicious, rain is refreshing, wind braces us up, snow is exhilarating; there is really no such thing as bad weather, only different kinds of good weather.—John Ruskin

Nature does not hurry, yet everything is accomplished.—Lao Tzu

There are always flowers for those who want to see them.—**Henri Matisse**

On earth there is no heaven, but there are pieces of it.—Jules Renard

Climb the mountains and get their good tidings. Nature's peace will flow into you as sunshine flows into trees. The winds will blow their own freshness into you, and the storms their energy, while cares will drop away from you like the leaves of Autumn.—John Muir



www.motivatedmagazine.com

عالمنا الجميل

لا تنسى بأن الكرة الأرضية ستكون مسرورة عندما تشعر بأقدامك العارية، والرياح ستكون مشتاقة للعب بشعرك. - خليل جبران

أولئك الذين يفكرون في جمال الأرض يجدون القوة التي ستدوم طالما تستمر الحياة. هناك شيء يشفي دائماً في الدورة المتكررة للطبيعة - التأكيد على أن الفجر يأتي بعد الليل، والربيع بعد الشتاء.- راشيل كارسون

الأرض لديها الموسيقى لأولئك الذين يصغون - جورج سانتايانا

عندما تكتفي بالعناصر الطبيعية الأساسية، تحصل على الهواء والماء المبهج. تشعر بالإنتعاش خلال المشي في الصباح أو المساء ... تكون مفتوناً بالنجوم في الليل. تبتهج بأعشاش الطيور أو الازهار برية في الربيع - هذه هي بعض من مكافآت الحياة البسيطة. - جون بوروز

البرية ليست ترفاً، بل ضرورة للروح الإنسانية. - إدوارد آبي

عش كل موسم في وقته، تنفس الهواء واشرب الشراب وتذوق الفاكهة، ومتع نفسك بما تعطيه الأرض. - هنرى دايفد ثوريو

تسلق الجبال واستشعر جمالها. سوف يتدفق سلام الطبيعة بداخلك كما تتدفق أشعة الشمس بين الأشجار. سوف تهب الرياح بنضارتها نحوك والعواصف بطاقتها اليك، وعندها سوف تزول عنك الهموم مثل أوراق الخريف. - جون مير

انظر بعمق نحو الطبيعة، وبعد ذلك سوف تفهم كل شيء بشكل أفضل. – ألبرت أينشتاين

إن أشعة الشمس رائعة، والمطر منعش، والرياح تحضننا، والثلج مبهج. لا يوجد ما يسمى بالأحوال الجوية السيئة، بل أنواع مختلفة من الطقس الجيد فقط. - جون روسكين

الطبيعة لا تستعجل أبداً، على الرغم من ذلك كل شيءٍ يتم بوقته. - لاو تزو

هناك دائماً زهور، لأولئك الذين يريدون أن يروها. - هنري ماتيس

على الأرض لا توجد جنة، ولكن هناك قطعٌ منها.-جولز رينارد



www.motivatedmagazine.com